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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken

www.gf-klosterparken.dk

Møde dato og
sted

4. August 2015 Lennart (11) Referat
nr.

5-2015

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24); Benjamin (27); Maria (47)

Afbud

Næste
bestyrelsesmøde

13. oktober 2015 hos Lennart

Dagsorden:
1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Økonomi
3. Status uderedskaber
4. Arbejdsdag, efterår
5. Eventuelt

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
Godkendt

2. Økonomi.
Økonomien blev gennemgået. Det ser stadig fornuftigt ud med hensyn til
budget og forbrug på nuværende tidspunkt. Der var ingen bemærkninger til
økonomien. Se dog dagsordenen pkt.3

3. Status uderedskaber
Kommunen har involveret sig i hvor redskaberne til legepladserne skal
placeres samt hvilke fitness redskaber, der må bruges. Dette har de ikke gjort
i tidligere sager på dette område. Der har derfor været nogle divergenser
mellem hvad, vi mente, og hvad kommunen mente om valg og placering af
redskaberne.
For at det også skal leve op til udvalgets ønsker besluttede bestyrelsen, at vi
bruger ca. kr. 20.000 mere end der blev vedtaget på generalforsamlingen i
foråret. Af hensyn til at sagen nu haster, indkalder bestyrelsen ikke til en
ekstraordinær generalforsamling. Beløbet finansieres hovedsaglig af de beløb,
som indkommer ved udeblivelse på årets arbejdsdage, og som er udover den
budgetterede indtægt.

På sidste møde blev det på bestyrelsesmødet besluttet at sandkasserne ikke
nedlægges (2 for 1 imod – 1 udeblivelse fra mødet).
Dette var legepladsudvalget meget uenig i.
Bestyrelsen har efter nogen diskussion derfor besluttet, at omgøre denne
beslutning, hvilket grundliggende er imod 2 af bestyrelsens medlemmer, men
katteproblemet taget i betragtning gør, at vi følger legepladsudvalgets
indstilling om at nedlægge sandkasserne.
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4. Arbejdsdag, efterår
Det blev aftalt at Lisbeth gennemgik området, og planlagde arbejdsdagen, da
vi ikke mente at der var det helt store udover det "sædvanlige"
Kommer Lisbeth i tvivl om noget kommunikere vi pr. email.

5. Eventuelt
Intet.


